
Protokół Nr 27/2024 

z posiedzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

Rady Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

w dniu 19 kwietnia 2024 r. godz. 14.39 – 14.50 

w Urzędzie Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego 

 

 

Obradom przewodniczył: Przewodniczący Komisji – Stanisław Choinka  

I. Lista obecności – w załączeniu.  

II. Sprawy wynikające z porządku obrad:  

 

Przedmiot posiedzenia: 

1) pozostawienie wniosku bez rozpoznania 

Przewodniczący Komisji – S. Choinka rozpoczął posiedzenie Komisji i przywitał osoby 

w nim uczestniczące. Odniósł się do przedmiotu spotkania informując, że w dniu  

3 kwietnia 2024 roku Rada Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego otrzymała pismo 

Wojewody Świętokrzyskiego powiadamiające o tym, że do Wojewody wpłynęło od 

Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji anonimowe pismo (mail), które 

zawiera m.in. informację o ewentualnym naruszeniu przez radnego Rady Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego Pana ……………… art. 24f ustawy z dnia 8 marca 1990 r. 

o samorządzie gminnym, poprzez prowadzenie działalności gospodarczej  

z wykorzystywaniem mienia Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego. Dodał, że  Wojewoda 

przekazał je Radzie Miasta według właściwości w celu przeprowadzenia stosownego 

postępowania wyjaśniającego i zajęcia stanowiska w sprawie. Ponadto Wojewoda 

załączył także otrzymane pismo z Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji 

przekazujące Wojewodzie to anonimowe pismo. W swym piśmie Ministerstwo Spraw 

Wewnętrznych i Administracji wskazało, że do Ministerstwa wpłynęła anonimowa 

korespondencja dotycząca m.in. potencjalnych nieprawidłowości w Urzędzie Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego.  

Sekretarz A. Niedbała poinformowała, że radny …………………………… zgłosił swoją 

nieobecność na dzisiejszym posiedzeniu Komisji. 

W związku z niemożnością przybycia na posiedzenie Komisji oraz faktem, że 

anonimowe pismo dotyczy nieobecnego radnego Przewodniczący Komisji –  

S. Choinka, zawnioskował o przełożenie rozpatrywania tego pisma na kolejne 

posiedzenie Komisji. 

Członkowie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie opowiedzieli się za 

przełożeniem rozpatrywania wniosku na następne posiedzenie, którego termin 

wyznaczono na 22 kwietnia 2024 roku.   

 



2) pozostawienie wniosku bez rozpoznania 

Przewodniczący Komisji – S. Choinka przytoczył częściowo treść pisma podpisanego 

„…………………”, niezawierającego adresu wnoszącego, skierowanego do Wojewody 

Kieleckiego o pomoc w sprawie przydzielania i zamiany mieszkań w Zakładzie Usług 

Miejskich w Ostrowcu Świętokrzyskim oraz prośbę o skontrolowanie kto w ostatnim 

roku otrzymał zamianę, w szczególności skontrolowanie konkretnej osoby wskazanej  

z imienia i nazwiska wraz z podaniem jej adresu. Podkreślił, że jest to wniosek 

niespełniający wymogów określonych obowiązującymi przepisami.  

Sekretarz Miasta A. Niedbała podkreśliła, że wniosek jest opatrzony jedynie imieniem  

i nazwiskiem, i przede wszystkim nie zawiera adresu, tym samym Przewodnicząca 

Rady nie ma możliwości przekazać odpowiedzi. 

Radny K. Stelmasik dopytał, w jaki sposób należy postąpić z otrzymanym pismem ze 

względu na, to że w treści są zawarte dane osób trzecich.  

Sekretarz Miasta A. Niedbała odnosząc się do powyższego zapytania, odpowiedziała, 

że dane osób wskazane we wniosku nie będą w żaden sposób upublicznione, zgodnie 

z przepisami regulującymi kwestie ochrony danych osobowych, oczywiście nie będą 

one także zawarte w przygotowanym projekcie uchwały. 

Przewodniczący Komisji – S. Choinka podsumował, że skoro wniosek nie spełnia 

wymogów określonych w przepisach prawa to pozostawia się go bez rozpoznania  

i poddał pod głosowanie rekomendowanie takiego stanowiska Radzie Miasta 

Ostrowca Świętokrzyskiego.   

  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji jednogłośnie zarekomendowała Radzie 

Miasta Ostrowca Świętokrzyskiego pozostawienie wniosku bez rozpoznania  

z powodu uchybienia wymogom formalnym, które wniosek powinien spełnić.  

 

Na tym posiedzenie zakończono.  

Protokołowała:                                                             Przewodniczył:  

Anna Zybura                                                         Przewodniczący Komisji   

                                                                                  Stanisław Choinka 


